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Pisemna informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w Mroczy o działalności Rady w 

okresie międzysesyjnym, o zgłoszonych interpelacjach i zapytaniach radnych oraz postulatach 

mieszkańców tj. za okres  24.01.2025r. do 19.02.2025r. 

  

1. W w/w terminie realizowałam, przy współudziale Wiceprzewodniczących oraz wsparciu 

Państwa Radnych Rady Miejskiej zadania i obowiązki wynikające z Ustawy o 

samorządzie gminnym oraz zawarte w Statucie Gminy Mrocza. W ramach powyższych 

zadań i obowiązków były to m.in. następujące przedsięwzięcia: 

1) dnia 24 stycznia 2025r. podczas dyżuru w biurze RM rozpatrzyłam sprawy bieżące; 

2) w dniu 28 stycznia 2025 roku odbyły się posiedzenia komisji przed planowaną sesją 

Rady Miejskiej; w tym dniu również Wiceprzewodniczący Tomasz Tarnolicki oraz 

Radny RM Krzysztof Rotkiewicz uczestniczyli w cyklicznym spotkaniu sołtysów; 

3) dnia 31 stycznia 2025 roku w Sali Sesyjnej im. Burmistrza Seweryna Ciążyńskiego 

Urzędu Miasta i Gminy w Mroczy odbyła się XI Sesja Rady Miejskiej w której 

uczestniczyli Radni Rady Miejskiej; podczas dyżuru w biurze RM rozpatrzyłam 

sprawy bieżące; po sesji spotkałam się z Radnym Powiatu Nakielskiego Jarosławem 

Odrobińskim w sprawie pisma/prośby dot. budowy DW 243 na odcinku Prosperowo-

Mrocza;  

4) dnia 05 lutego 2025r. podczas dyżuru w biurze RM rozpatrzyłam sprawy bieżące; w 

tym dniu spotkałam się z Burmistrzem Miasta i Gminy Mrocza Jarosławem 

Okonkiem- omówiono sprawy bieżące gminy; w godzinach popołudniowych 

Wiceprzewodniczący Tomasz Tarnolicki oraz Radni RM Krzysztofem Rotkiewicz i 

Włodzimierz Kobyłecki uczestniczyli w zebraniu sprawozdawczym Sołectwa 

Matyldzin, 

5) dnia 06 lutego 2025r. podczas dyżuru w biurze RM rozpatrzyłam sprawy bieżące; 

6) dnia 10 lutego 2025r. w godzinach popołudniowych w Sali Sesyjnej im. Burmistrza 

Seweryna Ciążyńskiego Urzędu Miasta i Gminy w Mroczy wspólnie z Radnymi RM 

uczestniczyliśmy w XII Sesji Rady Miejskiej. Była to sesja zwoływana w trybie 

nadzwyczajnym. Przed Sesją odbyły się posiedzenia komisji; po sesji odbyliśmy 

spotkanie z Zarządem Klubu „Tarpan Mrocza” oraz Prezesem KPZPN, gdzie 

uzyskaliśmy informacje dot. obecnej sytuacji klubu dot. sekcji piłki nożnej; 

7) dnia 11 lutego 2025r. Radny Rady Miejskiej Arkadiusz Lange uczestniczył w Forum 

Dyplomacji Samorządowej, podczas którego z rąk marszałka Piotra Całbeckiego 

odebrał nominacje do Europejskiego Korpusu Radnych (EKR); 
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8) dnia 13 lutego 2025r. podczas dyżuru w biurze RM rozpatrzyłam sprawy bieżące; w 

godzinach popołudniowych Radny Krzysztof Rotkiewicz uczestniczył w zebraniu 

Sołectwa Kosowo; 

9) dnia 14 lutego 2025r. Wiceprzewodnicząca Lidia Skiba uczestniczyła w spotkaniu z 

mieszkańcami Gminy , którzy w minionym roku świętowali Jubileusz 50-lecia 

zawarcia związku małżeńskiego;  

10) dnia 15 lutego w Wiejskim Domu Kultury w Witosławiu uczestniczyłam wspólnie z 

Radnym Marcinem Musiał w zebraniu sprawozdawczym jednostki Ochotniczej 

Straży Pożarnej z Witosławia; tego samego dnia Wiceprzewodniczący Tomasz 

Tarnolicki oraz Radny RM Marek Wenerski uczestniczył w zebraniu 

sprawozdawczym OSP we Wielu; 

11)  dnia 19 lutego 2025r. Wiceprzewodniczący Lidia Skiba oraz Tomasz Tarnolicki wraz 

z Radną RM Renatą Bolka uczestniczyli w spotkaniu Koła Gospodyń Wiejskich z 

Krukówka wraz z Sołtysem i Radą Sołecką tej wsi; 

2. W przedstawionym okresie do Rady Miejskiej nie wpłynął żaden postulat mieszkańców 

ani interpelacja. Wpłynęło jedno zapytanie Radnej Wioletty Wika-Lewandowskiej , które 

oczekuje na odpowiedz przez Burmistrza Miasta i Gminy Mrocza Jarosława Okonka. 

 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Mroczy 

Magdalena Musiał-Resler 

Mrocza, 19.02.2025r. 

 


